



# 环境管理体系 认证证书

注册号: 07222E30162R0S

统一社会信用代码: 91341822MA2W8J996G

兹 证 明

安徽捷配精密电路有限公司

地址: 安徽省宣城市广德县广德经济开发区国华路 11 号

242200

环境管理体系符合

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

该体系覆盖范围:

印制电路板的生产和销售。



颁证日期: 2022 年 06 月 17 日

有效期至: 2025 年 06 月 16 日

获证组织在证书有效期内需按规定接受监督审核, 并将监督审核合格标识粘贴于证书指定位置, 此证书方为有效。中英文证书内容如有差异, 以中文版正本内容为准。本证书信息可在中国国家认证认可监督管理委员会官方网站 ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) 上查询。本认证公司地址: 河北省石家庄市红旗大街25号西清公寓1301 电话: 0311-68050066

河北英博认证有限公司

签发: 杨勇峰



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C072-M





ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM  
**CERTIFICATE OF REGISTRATION**

Registration No.07222E30162R0S

Unified Social Credit Code:91341822MA2W8J996G

This is to certify that the Environmental Management System of

**Anhui jiepei precision circuit Co., Ltd.**

No.11,Guohua Road,Guangde Economic Development Zone,Guangde County,Xuancheng City,Anhui Province 242200

has been audited to conform to  
**GB/T24001-2016/ISO14001: 2015**  
and the scopes covered by the system are

**Production and sales of printed circuit boards.**



**Issuance Date: 06-17-2022**

**Expiry Date: 06-16-2025**

This certificate will not remain valid only if the certified organization accepts three surveillance audits within the validity period of the certificate in which the surveillance audit conforming mark is in the designated position. Please login into [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn) or [www.yingbo.cn](http://www.yingbo.cn) for this certificate's validity status. This certification company address: Room 804, Xiqing Apartment, No.25, Hongqi Street, Shijiazhuang City, Hebei Province Tel:0311-68050066

**Hebei Yingbo Certification Co.,Ltd.**

**Issued by:**

*杨厚峰*



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C072-M

